
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU 
 ZDRAVOTNĚ SOCIÁLNÍ FAKULTY JIHOČESKÉ UNIVERZITY  

V ČESKÝCH BUDĚJOVICÍCH ZE DNE 31. 10. 2016 
 
Přítomní členové (bez titulů): 
S. Bártlová, A. Kajanová, V. Kučera, M. Hrušková, D. Nováková, A. Polanová, R. Švestková, P. 
Zimmelová 
 
Omluvení členové (bez titulů): 
F. Dolák 
 
Neomluvení členové (bez titulů): 
K. Albert, Z. Fürst, E. Fintová 
 
Hosté (bez titulů): 
V. Tóthová (děkanka), J. Vacková (proděkanka), I. Chloubová (proděkanka), M. Šíp (proděkan), 
O. Doskočil (proděkan), J. Bednář (tajemník), R. Prokešová (projektová kancelář), Klára 
Plešingrová a Kryštof Janda - studenti PF JU 
 
Místopředsedkyně AS ZSF JU Petra Zimmelová zahájila zasedání Akademického senátu ZSF JU 
a konstatovala, že senát je usnášeníschopný (senát je v počtu 8 členů). Vyhotovením zápisu 
byla pověřena senátorka Hrušková.  
 
Místopředsedkyně senátu navrhla skrutátory D. Novákovou a V. Kučeru. 
 
Hlasování o skrutátorech:  
PRO 6, PROTI 0, ZDRŽELI SE 2 
 
Program:  
1. Opatření k podmínkám přijímacího řízení pro AR 2017/2018 do bakalářských a navazujících 
magisterských studijních programů uskutečňovaných v ČJ 
2. Opatření k podmínkám přijímacího řízení pro AR 2017/2018 do bakalářských a navazujících 
studijních programů uskutečňovaných v AJ 
3. Opatření k podmínkám přijímacího řízení do doktorských studijních programů pro AR 
2017/2018 
4. Návrh na složení Disciplinární komise 
5. Různé 
 
Hlasování o programu:  
PRO 8, PROTI 0, ZDRŽELI SE 0 
Program byl schválen v předložené podobě. 

 
Ad 1 - Proděkanka Chloubová představila Opatření k podmínkám přijímacího řízení pro AR 
2017/2018 do bakalářských a navazujících magisterských studijních programů 
uskutečňovaných v ČJ (dále jen Opatření). 
 



Hlasování o Opatření:  
PRO 8, proti 0, zdrželi se 0 
Opatření bylo schváleno v předložené podobě. 

 

Ad 2 – Proděkan Šíp představil Opatření k podmínkám přijímacího řízení pro AR 2017/2018 
do bakalářských a navazujících studijních programů uskutečňovaných v AJ (dále jen 
Opatření). 
 
Hlasování o Opatření:  
PRO 8, proti 0, zdrželi se 0 
Opatření bylo schváleno v předložené podobě. 

 
Ad 3 – Proděkanka Vacková představila Opatření k podmínkám přijímacího řízení do 
doktorských studijních programů pro AR 2017/2018 (dále jen Opatření). 
 
Hlasování o Opatření:  
PRO 8, proti 0, zdrželi se 0 
Opatření bylo schváleno v předložené podobě. 

 
Ad 4 - Návrh na složení Disciplinární komise 
Bylo představeno složení disciplinární komise, paní děkanka upozornila, že toto složení 
kopíruje složení z minulého období působení komise. Sen. Švestková upozornila, že Samanta 
Lavičková, navrhovaná členka disciplinární komise, je v současné době na rodičovské 
dovolené, proděkanka Chloubová uvedla, že se studentkou hovořila a ta v členství podle svých 
slov pokračovat může.  
 
Hlasování o složení Disciplinární komise: 
PRO 5, proti 1, zdrželi se 2 
Opatření bylo schváleno v předložené podobě. 

 
Ad 5 – Různé 

• Přítomní studenti z Pedagogické fakulty představili Otevřený dopis rektorovi JU 
týkající se PhDr. Salima Murada, Ph.D., který vyučuje na PF JU, a po vystoupení v DVTV 
byl vulgárně komentován doc. Mgr. Martinem Konvičkou, Ph.D. na veřejné 
facebookové stránce, což vyvolalo vlnu negativních reakcí komentujících.   
K tomuto bodu se vztahovala bohatá rozprava, jejímž výsledkem je usnesení AS ZSF JU 
v následujícím znění:  
AS ZSF JU vítá iniciativu studentů PF JU, senátoři a senátorky budou informovat 

akademickou obec o otevřeném dopise, od 1. 11. 2016 je možné signovat podpisový 

arch ve studovně ZSF JU 

Hlasování o usnesení: PRO 8, proti 0, zdrželi se 0 
 

• Senátorka Hrušková na popud ze strany studentů sociálních oborů ZSF JU požádala 
přítomné vedení ZSF JU o zvážení možnosti posunu termínu voleb do AS ZSF JU na 
dobu, kdy nejsou odborné praxe.  
Paní děkanka uvedla, že toto je obtížné, jelikož praxí je velký počet a vyhledání termínu 
není snadné.  



Senátor Doskočil doplnil, že s podobným doporučením se obrátil již JUDr. Ing. Daniel 
Prouza Ph.D. na předsedu AS ZSF JU, rovněž na popud ze strany studentů; podobně 
reagovala i senátorka Kajanová a Zimmelová, jež doporučila vedení zvážit možnost 
přesunu termínu voleb na dobu, kdy je na praxi minimum studentů ZSF JU.  

 
 
Termín příštího zasedání AS ZSF JU byl stanoven na 12. prosince 2016 od 16,00. 
 
V Českých Budějovicích dne 31. 10. 2016 
 
Zapsala: Martina Hrušková 
Ověřila: Petra Zimmelová 
 

Příloha zápisu:  

Analýza termínů voleb a termínů odborných praxí (předloženo akademickému senátu ZSF JU 

pí. děkankou prof. V. Tóthovou) 






